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Από το υπ’ αριθ. 13/2007 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 349/2007 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έκφραση συγχαρητηρίων του Δ.Σ. στην 
Π.Α.Ε. Βέροιας για την άνοδό της στην Α΄ 
Εθνική Κατηγορία. 

 
       Σήμερα 4 Ιουνίου του έτους 2007 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 
17:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 31-5-2007 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους Τοπικών 
Συμβουλίων και στον Δήμαρχο σύμφωνα με το άρθρο 95 του Ν. 3463/2006 
«Κύρωση του Κώδικα Δήμων και Κοινοτήτων. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 27 μελών βρέθηκαν παρόντα  24 μέλη. 

          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Πρόεδροι 
                                                                                                   Τοπικών Συμβουλίων 

1. Μ. Σουμελίδης Σ. Παναγιωτίδης Σ. Διαμαντής 
2. Δ. Δάσκαλος Ε. Σοφιανίδης  
3. Τ.  Χατζηαθανασίου Γ. Ορφανιδης Απόντες Πρόεδροι 
4. Γ.  Μιχαηλίδης   Τοπικών Συμβουλίων 
5. Π. Παυλίδης   Ι. Καπετανίδης 
6. Π. Τσαπαρόπουλος   Σ. Κρομμύδας 
7. Σ. Μηλιόπουλος   Η. Σοφιανίδης 
8. Ν. Μωυσιάδης   Π. Ποταμόπουλος 
9. Α. Δελαβερίδης   Π. Πιτούλιας 

10. Α.  Τσιάρας   Γ. Μανακούλης 
11. Ν. Τσιαμήτρος   Β. Ρήσσου 
12. Ν. Μαυροκεφαλίδης   Ι. Ταρασίδης 
13. Κ. Συμεωνίδης    
14. Μ. Τρανίδης ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 350/2007 

απόφασης προσήλθε ο κ. Α. Δελαβερίδης. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 366/2007 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Ν. Μωυσιάδης. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 367/2007 απόφασης 
προσήλθαν οι κ.κ. Ν. Μωυσιάδης, Μ. Τσιαμήτρου. 
4) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 368/2007 απόφασης 
αποχώρησαν οι κ.κ. Τ. Χατζηαθανασίου, Χ. Γεωργιάδης, Ι. 
Ακριβόπουλος. 

15. Α. Παπαστεργίου 
16. Γ. Κάκαρης 
17. Χ. Σκουμπόπουλος 
18. Χ. Γεωργιάδης 
19. Β. Γιαννουλάκης 
20. Ι. Ακριβόπουλος 
21. Μ. Σακαλής 5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 372/2007 απόφασης 

αποχώρησαν οι κ.κ. Α. Δελαβερίδης, Ι. Καλαϊτζίδης. 
6) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 374/2007 απόφασης 
αποχώρησαν οι κ.κ. Β. Γιαννουλάκης, Μ. Τσιαμήτρου. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 379/2007 απόφασης 
προσήλθε ο κ. Β. Γιαννουλάκης. 

22. Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή 
23. Ε. Γουναράς 
24. Ι. Καλαϊτζίδης 

 



 
 Στη συνέχεια ο πρόεδρος έδωσε το λόγο στην Δήμαρχο, η οποία είπε στο 
συμβούλιο ότι: 

Δήμαρχος: Σήμερα, μετά τη χθεσινή νίκη της Βέροιας και την άνοδό της στην 
Α΄ εθνική κατηγορία, πιστεύω ότι το σώμα θα πρέπει να εκφράσει τα συγχαρητήριά 
του στην ομάδα της Βέροιας, στους παίκτες και παράγοντες και να διαβιβάσουμε και 
το αίσθημα περηφάνιας όλης της πόλης για την άνοδο της ομάδας, κάτι που όλοι 
επιθυμούσαμε. Βέβαια τώρα αυξάνονται οι ευθύνες και υποχρεώσεις μας γιατί το 
Στάδιο της Βέροιας δεν είναι στην κατάσταση που θα έπρεπε να είναι κι έχουμε να 
κάνουμε έναν αγώνα δρόμου προκειμένου να προλάβουμε πάρα πολλά τα οποία θα 
είναι και δαπανηρά. Ελπίζουμε ότι θα είμαστε έτοιμοι στην πρέπουσα χρονική στιγμή 
κι όλα θα πάνε καλά. 
 Πρόεδρος: Συμφωνεί το σώμα με την πρόταση της Δημάρχου για συζήτηση 
και λήψη απόφασης εκτάκτως επί του θέματος; 
 Σύμβουλοι: Ναι. 

Στη συνέχεια αφού δέχθηκε το συμβούλιο να συζητήσει και αποφασίσει για το 
παρακάτω θέμα που δεν είναι γραμμένο στην ημερήσια διάταξη και το οποίο έκρινε 
ως κατεπείγον ο πρόεδρος, κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 

Σκουμπόπουλος: Εκφράζουμε κι εμείς τα θερμά μας συγχαρητήρια για την 
άνοδο της Βέροιας στην Α΄ εθνική. Συγχαίρουμε τη διοίκηση, τους παίκτες, τον 
προπονητή, όλο το αθλητικό team κι όλους όσους εργάστηκαν για την θριαμβευτική 
φετινή πορεία της Βέροιας, που την έφερε και πάλι στα σαλόνια της Α΄ εθνικής. 
Βέβαια δεν πρέπει να ξεχνούμε κι όλους όσους, στα δύσκολα χρόνια, ανέβασαν και 
κράτησαν την ομάδα στις επαγγελματικές κατηγορίες καθώς και τον Ομιλο 
Αρβανιτίδη που ήταν ο κύριος χρηματοδότης και κατάφερε μέσα σε τρία χρόνια να 
πάρει την Βέροια από τη Γ΄ εθνική και να την φτάσει στην Α΄ εθνική. 

Μιχαηλίδης: Εκφράζω κι εγώ τα συγχαρητήριά μου στην ομάδα της πόλης 
μας, που για ακόμη μία φορά μας έκανε υπερήφανους κι όπως όλοι ξέρουμε, μετά τη 
χθεσινή της επιτυχία και τα διαρκή θετικά αποτελέσματα που είχε τον τελευταίο 
καιρό, θα αγωνίζεται και θα εκπροσωπεί επάξια την πόλη μας στην σούπερ λίγκα. Να 
δώσω συγχαρητήρια στη διοίκηση, στον Ομιλο Αρβανιτίδη, σε όλους τους παίκτες, 
τους προπονητές που ασχολήθηκαν μ΄ αυτή την ομάδα από την αρχή της χρονιάς και 
εν γένει σε όλους τους συντελεστές αυτής της μεγάλης επιτυχίας. 
 Πρόεδρος: Συμφωνεί το σώμα με την πρόταση της Δημάρχου, όπως 
συμπληρώθηκε και από τους κ.κ. Γ. Μιχαηλίδη και Χ. Σκουμπόπουλο, για έκφραση 
συγχαρητηρίων του Δ.Σ. προς την Π.Α.Ε. Βέροιας για την άνοδό της στην Α΄ Εθνική 
Κατηγορία; 
 Σύμβουλοι: Ναι. 
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Την εισήγηση και πρόταση της Δημάρχου. 
2.-Οτι σκόπιμο είναι να εκφράσει το συμβούλιο τα συγχαρητήριά του προς την 
Π.Α.Ε. Βέροιας, τη διοίκηση, τους παίκτες, τον προπονητή και όλους τους 
συντελεστές της ανόδου της στην Α΄ Εθνική Κατηγορία. 
3.- Τις διατάξεις του άρθρου 93 του Ν. 3463/2006 (Κ.Δ.Κ.). 
 

Αποφασίζει Ομόφωνα 
 

Α)Εγκρίνει τη συζήτηση και λήψη απόφασης για το παραπάνω θέμα που δεν 
είναι γραμμένο στην ημερήσια διάταξη. 

Β)Εκφράζει τα συγχαρητήριά του προς την Π.Α.Ε. Βέροιας και όλους όσους 
εργάσθηκαν για την άνοδό της στην Α΄ Εθνική Κατηγορία και ειδικότερα προς τη 
διοίκηση, τους παίκτες και τον προπονητή της ομάδας. 



 
 

Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  349 / 2007 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Μ. Σουμελίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 Δ. Δάσκαλος Χ. Γεωργιάδης 

 Τ.  Χατζηαθανασίου Β. Γιαννουλάκης 
ΠΕΤΡΟΣ ΤΣΑΠΑΡΟΠΟΥΛΟΣ Γ.  Μιχαηλίδης Ι. Ακριβόπουλος 

 Σ. Μηλιόπουλος Μ. Σακαλής 
 Ν. Μωυσιάδης Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή 
 Α. Δελαβερίδης Ε. Γουναράς 
 Α.  Τσιάρας Ι. Καλαϊτζίδης 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Ν. Τσιαμήτρος   
 Ν. Μαυροκεφαλίδης   
 Κ. Συμεωνίδης   
 Μ. Τρανίδης   

ΠΑΥΛΟΣ ΠΑΥΛΙΔΗΣ Α. Παπαστεργίου   
 Γ. Κάκαρης   
     
     
  ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΤΟΠΙΚΩΝ 

ΣΥΜΒΟΥΛΙΩΝ 
  

 Σ. Διαμαντής   
 

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  15-6-2007 

Η Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ  
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ - ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 

 
 


